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PROTOKÓŁ Nr XI/11 

z sesji Rady Powiatu w Goleniowie 

odbytej w dniu 24 listopada 2011r. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1200, zakończono o godz. 1300.                                                         

I. Obecność.  

Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych,                                                  

Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 14 radnych.                                                 

Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.                     

W sesji udział wzięli:                                                                                     

Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu,                                                                            

Anna Stępień-Buryszek – p.o. Sekretarz Powiatu                                                                      

oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego.                                                                

Ponadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek oraz zaproszeni goście. 

Lista obecności osób zaproszonych stanowi zał. nr 2 do protokołu.                                            

II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu)                                                                                 

1. Sprawy regulaminowe:                                                                                                

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum,                                                                   

b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie   

lub zmianę,                                                                                                                                            

c) przyjecie protokołu z X sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 27 

października 2011r.                                                                                                                                   

2. Interpelacje i zapytania radnych.                                                                                                                                                               

3. Sprawozdanie z działalności Kompleksu Rekreacyjno-Sportowego Fala                            

w Goleniowie w I półroczu 2011r.                                                                                      

a) stanowisko Zarządu,                                                                                                              

b) stanowiska Komisji.                                                                                                              

4. Sprawozdanie z realizacji inwestycji powiatowych w 2011r.                                             

a) stanowisko Zarządu,                                                                                                            

b) stanowiska Komisji.                                                                                             

5. Sprawozdanie z pozyskanych środków pomocowych za I półrocze 2011r.     

a) stanowisko Zarządu,                                                                                                         

b) stanowiska Komisji.                                                                                                                 

6. Podjęcie uchwał w sprawach:                                                                                    

a) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych,                                             

b) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków korzystania 

przez powiatowe jednostki organizacyjne z nieruchomości Powiatu Goleniowskiego 

będących w trwałym zarządzie,                                                                                                   

c) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji szkołom 

publicznym prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne oraz szkołom i placówkom 

niepublicznym działającym na terenie Powiatu Goleniowskiego,                                           
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d) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego 

Powiatu Goleniowskiego na lata 2008-2015,                                                                      

e) w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Goleniowskiego do 

Związku Celowego Powiatów Województwa Zachodniopomorskiego,                                                       

f) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011 rok i zmieniająca uchwałę                

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011r.,                                                     

g) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Goleniowskiego na lata 2011-2020.                                                                                       

h)rozpatrzenia skargi.                                                                                                                                                           

7. Blok informacyjny:                                                                                                    

a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami,                                                      

b) informacje Przewodniczącego Rady Powiatu.                                                                      

8. Wolne wnioski.                                                                                                      

9. Odpowiedzi na interpelacje.                                                                                         

10. Zamknięcie obrad.  

III. Przebieg posiedzenia.  

Ad.1.a. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia XI 

sesji Rady Powiatu, powitał zaproszonych gości, wszystkich radnych                      

i przedstawicieli mediów. Następnie w oparciu o listę obecności stwierdził, że 

na sali jest 14 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał.               

Ad.1.b. Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia                     

i zapytał czy są wnioski o jego zmianę lub uzupełnienie.  

Starosta Tomasz Stanisławski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad 

sesji w pkt 6a projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych. 

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę do porządku obrad – 

14 radnych za. 

Starosta T. Stanisławski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji                  

w pkt 6b projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowych warunków korzystania przez powiatowe jednostki 

organizacyjne z nieruchomości Powiatu Goleniowskiego będących w trwałym 

zarządzie.                              

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę do porządku obrad – 

14 radnych za. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Marcin Fedeńczak wniósł                           

o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 6h projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi.   
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Godz. 1205 przybył radny Kazimierz Lembas – stan Rady 15 radnych.  

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę do porządku obrad.   

Porządek obrad sesji ze zmianami został przyjęty przez Radę jednogłośnie 15 

głosami za, przy obecnych 15 radnych na sali. 

Ad.1.c. Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc poinformował, iż protokół 

z X sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 27 października 2011r. był do 

wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu na siedem dni przed dzisiejszą 

sesją, następnie zapytał, czy są uwagi do powyższego protokołu?  

Radni uwag nie zgłosili. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty 

jednogłośnie, w obecności 15 radnych.  

Ad.2.                                                                                                                  

1. Radny Mariusz Zalewski zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Rady 

Powiatu o wyjaśnienie wątpliwości związanych z faktem, iż radny Kazimierz 

Lembas jest Dyrektorem Samodzielnego Publicznego Szpitala Rejonowego                 

w Nowogardzie: 

1) Czy radny może brać udział w głosowaniach uchwał Rady Powiatu, które 

dotyczą jego interesu prawnego? 

2) Czy radny K. Lembas może brać udział w głosowaniach uchwał Rady 

Powiatu, które dotyczą praw lub obowiązków SPSR w Nowogardzie? 

3) Czy radny K. Lembas może brać udział w głosowaniach uchwał Rady 

Powiatu, które dotyczą praw lub obowiązków SPSP w Goleniowie jako 

podmiotu działającego na rynku usług medycznych pokrywających się                  

z zakresem działania SPSR w Nowogardzie?    

4) Jakie są konsekwencje zawarcia przez radnego K. Lembasa jako Dyrektora                     

i pełnomocnika SPSR w Nowogardzie umowy w imieniu tegoż Szpitala SPSP                      

w Goleniowie w aspekcie zakazu zawartego w przepisie art. 25b ustawy                           

o samorządzie powiatowym?  

2. Radny Mariusz Zalewski wniósł zapytanie, czy zgodnie z prawem 

mieszkańcy Powiatu Łobeskiego korzystają z usług świadczonych przez 

Szpital Rejonowy w Nowogardzie w zakresie nocnej i świątecznej opieki 

medycznej skoro kontrakt na  te usługi został przydzielony z NFZ na teren 

Powiatu Goleniowskiego 

3. Radny Wojciech Włodarczyk zwrócił się do Starosty Goleniowskiego                   

o wyjaśnienie kwestii zwolnień pracowników b. hotelu „Cisy” w Nowogardzie, 
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jakie są plany, co do tego budynku oraz zatrudnionych i zwolnionych 

pracowników. (Starosta T. Stanisławski udzielił radnemu odpowiedzi na 

sesji).    

Ad.3. Sprawozdanie z działalności Kompleksu Rekreacyjno-Sportowego „Fala” 

w Goleniowie w I półroczu 2011r. stanowi zał. nr 3 do protokołu.   

Ad.3.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż niniejsze sprawozdanie 

było analizowane przez Zarząd Powiatu w dniach 09 i 24 listopada 2011r.                  

i zostało przez Zarząd pozytywnie zaopiniowane.  

Ad.3.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższe sprawozdanie 

przyjęła do wiadomości.  

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji 

Rewizyjnej, iż powyższe sprawozdanie zostało przez obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowane. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 

Sprawozdania z działalności Kompleksu Rekreacyjno-Sportowego „Fala”                  

w Goleniowie w I półroczu 2011r. Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 

15 radnych.  

Ad.4. Sprawozdanie z realizacji inwestycji powiatowych w 2011r. stanowi 

zał. nr 4 do protokołu. 

Ad.4.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż Zarząd Powiatu powyższe 

sprawozdanie analizował na posiedzeniach w dniach 09 i 24 listopada 2011r. 

i pozytywnie je zaopiniował.         

Ad.4.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty poinformowała, iż Komisja zapoznała się ze  

sprawozdaniem.  

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji 

Rewizyjnej, iż powyższe sprawozdanie zostało przez obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowane. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 

Sprawozdania z realizacji inwestycji powiatowych w 2011r. Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 15 radnych.  

Ad.5. Sprawozdanie z pozyskanych środków pomocowych za I półrocze 

2011r. stanowi zał. nr 5 do protokołu.  
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Ad.5.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż Zarząd Powiatu analizował 

powyższe sprawozdanie na swoich posiedzeniach w dniach 09 i 24 listopada 

2011r. i pozytywnie je zaopiniował 

Ad.5.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty poinformowała, iż Komisja zapoznała się ze  

sprawozdaniem.  

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji 

Rewizyjnej, iż powyższe sprawozdanie zostało przez obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowane. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 

Sprawozdania z pozyskanych środków pomocowych za I półrocze 2011r. 

Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych.    

Ad.6.a. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, który 

stanowi zał. nr 6 do protokołu.    

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych               

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji 

Rewizyjnej, iż obie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt 

uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych.  

UCHWAŁA NR XI/86/11 stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Ad.6.b. Starosta T. Stanisławski omówił projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków korzystania przez 

powiatowe jednostki organizacyjne z nieruchomości Powiatu Goleniowskiego 

będących w trwałym zarządzie, stanowiący zał. nr 8 do protokołu.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych               

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 
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Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji 

Rewizyjnej, iż obie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt 

uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków korzystania przez 

powiatowe jednostki organizacyjne z nieruchomości Powiatu Goleniowskiego 

będących w trwałym zarządzie Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 15 

radnych. 

UCHWAŁA NR XI/87/11 stanowi zał. nr 9 do protokołu.    

Ad.6.c. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji szkołom publicznym 

prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne oraz szkołom i placówkom 

niepublicznym działającym na terenie Powiatu Goleniowskiego, stanowiący 

zał. nr 10 do protokołu.     

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych               

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji 

Rewizyjnej, iż obie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt 

uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji szkołom publicznym 

prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne oraz szkołom i placówkom 

niepublicznym działającym na terenie Powiatu Goleniowskiego, Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych.  

UCHWAŁA NR XI/88/11 stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Godz. 1220 – przybył radny Michał Bartoszewski - stan Rady 16 radnych.  

Ad.6.d. Starosta T. Stanisławski przedstawi projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu 

Goleniowskiego na lata 2008-2015, stanowiący zał. nr 12 do protokołu.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych               

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 
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Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji 

Rewizyjnej, iż obie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt 

uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu 

Goleniowskiego na lata 2008-2015 Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 

16 radnych.  

UCHWAŁA NR XI/89/11 stanowi zał. nr 13 do protokołu.  

Ad.6.e. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Goleniowskiego do 

Związku Celowego Powiatów Województwa Zachodniopomorskiego, który 

stanowi zał. nr 14 do protokołu.   

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych               

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji 

Rewizyjnej, iż obie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt 

uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Goleniowskiego do 

Związku Celowego Powiatów Województwa Zachodniopomorskiego Rada 

głosował jednogłośnie, w obecności 16 radnych.  

UCHWAŁA NR XI/90/11 stanowi zał. nr 15 do protokołu.   

Ad.6.f. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur przedstawił projekt uchwały                 

w sprawie zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011 rok i zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011r., 

który stanowi zał. nr 16 do protokołu.   

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych               

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji 

Rewizyjnej, iż obie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt 

uchwały.  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011 rok i zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011r. Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 16 radnych.      

UCHWAŁA NR XI/91/11 stanowi zał. nr 17 do protokołu.  

Ad.6.g. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur przedstawił projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Goleniowskiego na lata 2011-2020, który stanowi zał. nr 18 do protokołu.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych               

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji 

Rewizyjnej, iż obie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt 

uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego 

na lata 2011-2020 Rada głosował jednogłośnie, w obecności 16 radnych.  

UCHWAŁA NR XI/92/11 stanowi zał. nr 19 do protokołu.  

Ad.6.h. Przewodniczący komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas omówił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Jarosława Olczyka - 

Przewodniczącego Rady Sołeckiej Wsi Trzechel, proponując uznać skargę za 

bezzasadną. Projekt tej uchwały stanowi zał. nr 20 do protokołu.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 16 radnych.  

UCHWAŁA NR XI/93/11 stanowi zał. nr 21 do protokołu.   

Ad.7.a. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu                     

w Goleniowie w okresie od 13 października 2011r. do 09 listopada 2011r. 

stanowi zał. nr 22 do protokołu.   

Radny Piotr Kijko poprosił o wyjaśnienie zapisu na str. 1 pkt 3, co to jest za 

stypendium i za co się je otrzymuje. 

Starosta poprosił Panią Renatę Chomińską – Naczelnika Wydziału Oświaty                    

o udzielenie radnemu odpowiedzi na pytanie.  

Pani R. Chomińska: „ Stypendium Rady Powiatu jest przyznawane w ramach 

programu wspierania uzdolnionych dzieci i młodzieży. W ramach tego 
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programu jest kilka takich form wspierania np. zajęcia pozalekcyjne, nagrody 

Starosty i Stypendia Rady Powiatu. W budżecie, co rocznie jest planowa 

kwota 10.000 zł i ustalono, iż stypendium to jest przyznawane w wysokości 

200 zł na ucznia i płacone przez 10 miesięcy. W sumie stypendia te 

przyznawane są 5 uczniom.      

Radna Anna Fedorczuk-Smolira zapytała o pkt 15 ze str. 5 w kwestii 

informacji Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego                      

w Nowogardzie o nie przekształcaniu Ośrodka w Młodzieżowy Ośrodek 

Socjoterapii. 

Wicestarosta odpowiedział, że w związku ze zmianą przepisów, które 

powodują, iż to rodzice będą decydowali o tym, czy dziecko należy oddać do 

Młodzieżowego Ośrodka Pani Dyrektor SOSW podjęła decyzję, aby nie 

przekształcać w taką placówkę, a jeśli chodzi o przyszłość Specjalnego 

Ośrodka to Starosta zamierza powołać komisję, która zajmie się między 

innymi ta szkołą oraz innymi placówkami, które na dzień dzisiejszy mają 

trudną sytuację finansową i mało uczniów. Dlatego też już niedługo pewne 

decyzje zostaną podjęte.       

Radna Anna Fedorczuk –Smolira poprosiła o wyjaśnienie pkt 1 ze str. 9 dot. 

wyrażenia zgody przez zarząd Powiatu na zmniejszenie planu dochodów                   

i wydatków o kwotę 1.000 zł wynikających z niewykorzystania dotacji celowej 

na zakup usług zdrowotnych.  

Skarbnik Powiatu Z. Mazur odpowiedział, iż powiat otrzymuje dotację celowa 

na kwalifikację wojskową i jeżeli jest potrzeba badania tych, którzy zgłaszają 

się na kwalifikacje, to z tych środków pokrywamy koszty tych badań i jeżeli          

w pełni nie wykorzystamy tych środków musimy je oddać.      

Radna Danuta Faryniarz poprosiła o wyjaśnienie czego dot. pkt 1 ze str. 8. 

Skarbnik Powiatu Z. Mazur odpowiedział, że jak co roku każdy dyrektor 

jednostki zgłasza podobne zapotrzebowania, wskaźnik wykorzystania 

budżetu w porównaniu do wskaźnika upływu czasu jest na dużo niższym 

poziomie niż ten wskaźnik i w związku z tym te problemy rozwiązujemy na 

razie z księgowymi i przesuwamy środki z innych wydatków.   

Ad.7.b. Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc odczytał pismo 

Naczelnika Urzędu Skarbowego w Goleniowie dot. weryfikacji oświadczeń 

majątkowych za 201r. złożonych przez radnych Powiatu Goleniowskiego, 

które stanowi zał. nr 23 do protokołu. Jednocześnie informując, iż pismo to 

jest do wglądu w Biurze Rady i wskazani radni w tym piśmie mogą zapoznać 

się z zarzutami jakie ich dotyczą.  
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W dalszej części Przewodniczący Rady poinformował, iż najprawdopodobniej 

na sesji styczniowej zostanie powołana Komisja Statutowa i w związku z tym 

zwrócił się do radnych z prośbą o przeanalizowanie Statutu Powiatu pod 

kątem ewentualnych zmian, chociażby funkcjonowania Biura Rady. 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, iż następna sesja planowana 

jest na dzień 22 grudnia 2011r. i będzie to sesja budżetowa. Ponadto 

Przewodniczący przypomniał radnym, iż projekt budżetu wszyscy radni 

otrzymali na posiedzeniach Komisji tj. 21 i 22 listopada 2011r.       

Na zakończenie punktu dot. informacji Przewodniczący odczytał pismo Pani 

Arletty Byszewskiej z Rożnowa zaadresowane do Radnych Rady Powiatu                  

w Goleniowie z prośbą o wsparcie finansowe dla synka Kacpra chorego na 

guza mózgu. Pismo to stanowi zał. nr 24 do protokołu. Przewodniczący 

zaproponował radnym, aby na następnej sesji w miesiącu grudniu 

zorganizować zbiórkę pieniędzy na święta.  

Starosta T. Stanisławski powiedział, iż rzeczywiście sytuacja tej rodziny jest 

fatalna, takie pismo również wpłynęło do Zarządu Powiatu. Sytuacja tej 

rodziny jest znana Opiece Społecznej w Maszewie, która wspiera tę rodzinę. 

Były również organizowane charytatywne zbiórki na rzecz tych Państwa, 

dlatego też nie została ta rodzina pozbawiona jakiejkolwiek pomocy.    

Radny Michał Bartoszewski dodał, iż pod Warszawą znajduję się bardzo 

dobra klinika zajmująca się leczeniem guzów mózgu tj. Centrum Gamma 

KNIFE Allenort i poprosił, aby o tym poinformować tę rodzinę.   

Radna Jolanta Jarlaczyńska powiedziała, iż rodzina ta również może zgłosić 

się o pomoc do Fundacji Orlen „Dar Serca” i również otrzyma pomoc.  

Ad.8. 1. Radny Michał Bartoszewski zwrócił się do Starosty z prośbą                     

o wystąpienie z wnioskiem do Burmistrza Gminy Goleniów o wybudowanie 

chodnika, przy ul. Żeromskiego w Goleniowie.  

2. Radny Piotr Kijko zwrócił się do Zarządu Powiatu o zwrócenie się                       

z zapytaniem, czy w ramach współpracy z Klubem Strzelectwa Sortowego        

„Tarcza” w Goleniowie istnieje możliwość zorganizowania zawodów 

sportowych strzeleckich samorządowców z terenu Powiatu Goleniowskiego                     

z określeniem kosztu takiej imprezy. 

3. Radny Piotr Kijko zwrócił się z wnioskiem do Rady Powiatu o to, aby 

zobowiązała Zarząd Powiatu w Goleniowie do zwrócenia się do dyrektora 

Szpitala Rejonowego w Nowogardzie, aby rozważył możliwość podpisania 

umowy z SPSP w Goleniowie w zakresie prowadzenia poradni kardiologicznej. 

Ze względów społecznych korzystne jest, aby poradnia kardiologiczna 
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działała w obu tych miejscach mimo, że kontrakt jest podpisany tylko z SPSR 

w Nowogardzie.      

Radny Kazimierz Lmebas stwierdził, iż nie rozumie wniosku radnego Piotra 

Kijko ponieważ radni otrzymali informację, z której wynika, że SPSP                      

w Goleniowie ma podpisany kontrakt z NFZ na poradnie kardiologiczną                 

w wysokości 1687 punktów miesięcznie, natomiast samo wykonawstwo tego 

kontraktu zależy tylko od szpitala i wniosek ten zdaniem radnego jest 

niezgodny z prawem.  

Przewodniczący Rady poprosił pana Guziaka o wyjaśnienie tej kwestii. 

Pan Guziak odpowiedział, iż kontrakt z NFZ szpital w Goleniowie posiadał do 

30 czerwca 2011r., od 01 lipca tego roku kontraktu nie posiada jako, że 

umowa została rozwiązana. Jeżeli natomiast chodzi o informację 

przedstawiona radnym to dotyczyła ona tylko I półrocza 2011r. i kontrakt 

wynosił około 1600 zł miesięcznie, co uniemożliwiało jego dalszą realizację, 

gdyż kwota ta, nie wystarcza na opłacenie ani lekarza, ani pielęgniarki oraz                       

na wykonywanie badań i na dzień dzisiejszy szpital w Goleniowie nie ma 

kontraktu z NFZ w zakresie poradni kardiologicznej.          

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 

wniosku radnego Piotra Kijko głosowało 12 radnych, 1 był przeciw i 3 

wstrzymało się od głosowania.  

Radna A. Fedorczuk-Smolira – poinformował radnych, że NFZ co roku 

wydaje pozycję pn. „Jak i gdzie się leczyć”, która powinna znajdować się                   

w każdej przychodni, która współpracuje z NFZ. Jest tam zawarty zbiór 

wszystkich poradni specjalistycznych, poz, nocnej i świątecznej opieki 

medycznej oraz wszystkich szpitali i klinik z numerami telefonów i adresami. 

Zawarta jest tam również informacja, że każdy pacjent naszego województwa 

może się leczyć gdzie tylko chce i na przykład jeżeli jakiejś poradni nie ma                 

w Goleniowie to pacjenci mogą leczyć się w Nowogardzie lub w Szczecinie                      

i nigdy nie jest tak, że pacjent jest odsyłany i pozostawiony bez opieki.  

Ad.9. Starosta Tomasz Stanisławski udzielił odpowiedzi na interpelację 

radnego Wojciecha Włodarczyka dot. zatrudnienia pracowników w b. hotelu 

„Cisy”, iż sytuacji tej przyglądał się już od dawna, były różne koncepcje, co 

do zatrudnienia w „Cisach”. Zostały zrobione wyliczenia, z których wynika, iż 

rozstanie się z trzema pracownikami, a pozostawienie dwóch oraz wynajęcie 

na dni wolne od pracy, weekendy, świąteczne i noce firmę ochroniarską da 

nam oszczędność 70.000 zł. W związku z tym nie było sensu dalej tego                  

w takiej formie prowadzić. W chwili obecnej jesteśmy na etapie 

inwentaryzacji i podziałów, ponieważ jest tam kilku współwłaścicieli, doszła 

również weterynaria i dopóty tego nie zakończymy nie mamy jakichś 
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poważniejszych planów również ze względu na fakt, że nie mamy pieniędzy, 

chociażby na windę dzięki, której można by było uruchomić czwarte piętro 

jeżeli chodzi o wynajęcie. A tak naprawdę przymierzamy się do pomysłu, aby 

ten budynek wynająć jakiejś instytucji np. dla banku. Na dzień dzisiejszy 

takie rozdrobnienie w tym budynku i problem ze ściąganiem czynszów 

powodują, że problemy narastają. Zarząd stoi na stanowisku, aby te 

pomieszczenia wynająć dużym i solidnym instytucjom.  

Wicestarosta Tomasz Kulinicz dodał, iż w tej sprawie Zarząd wystąpił do 

Burmistrza Nowogardu z zapytaniem, czy Gmina nie byłaby zainteresowana 

ulokowaniem tam kilku swoich instytucji ale na dzień dzisiejszy jeszcze nie 

otrzymaliśmy żadnej odpowiedzi. 

Radny Wojciech Włodarczyk zapytał, czy koncepcja gdzieś tam krążąca, 

która mówi o tym, z powiat chce przekazać ten budynek Gminie Nowogard,             

a Gmina bardzo chce wziąć nie jest możliwa? 

Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział, że gdyby Burmistrz Nowogardu 

wystąpił do Zarządu Powiatu z odpowiedzią na zapytanie Zarządu Powiatu          

że jest zainteresowany i potrzebuje takiego rodzaju powierzchnie to jak 

najbardziej moglibyśmy stworzyć tam budynek administracyjny.  

Przewodniczący Rady W. Kaleczyc zapytał radnego Lembasa, czy chce 

odpowiedzieć na zadane pytanie radnego Zalewskiego.     

Radny Lembas powiedział, że nie ma takiego obowiązku ale odpowie.  Radny 

powiedział, iż nie jest właścicielem SPSR w Nowogardzie, w związku z tym nie 

reprezentuje tutaj jego interesów, a jest tylko pracownikiem. Następnie 

zapytał radnego Zalewskiego: to w jaki sposób uznałby Pan głosowania 

Starostów, którzy również głosują w sprawach Starostwa i są w nim 

zatrudnieni. Każdy w tym interesie ma obowiązek pracować i chyba 

niedokładnie Pan się doczytał kto i jaki ma interes prawny.  

Radny Zalewski odpowiedział, że Starostowie zgodnie z ustawą o samorządzie 

powiatowym mogą głosować. Natomiast Pan jest dyrektorem szpitala                       

w Nowogardzie i generalnie jest to Pana interes, żeby ten szpital 

funkcjonował jak najlepiej i Pan jest jednocześnie radnym powiatu i tutaj 

pewne korelacje zachodzą i tylko dlatego zadaję pytanie, czy tu jest wszystko 

zgodnie z prawem. 

Radny K. Lembas dodał, iż to pytanie nie jest do niego i jeżeli radny Zalewski 

ma wątpliwości, to powinien zwrócić się do radcy prawnego o opinię w tej 

sprawie.  

Przewodniczący Rady W. Kaleczyc dodał, iż wystąpi do racy prawnego                         

o wydanie opinii prawnej w tej sprawie.    
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Starosta t. Stanisławki poinformował, iż odpowiedzi na pozostałe interpelacje 

zostaną udzielone na piśmie.  

Ad.10. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Powiatu W. Kaleczyc o godz. 1300 dokonał zamknięcia obrad XI sesji Rady 

Powiatu w Goleniowie.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu  

   Witold Kaleczyc  

 

 

 

Protokołowała:                                                                                                               

Agata Ostrowska  

Goleniów, dnia 05 grudnia 2011r.  

                   


